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SPECIAAL HENGELO  

Sinds voorjaar 2014 is Mariska ten 
Heuw voor een tweede periode wethou-
der in de gemeente Hengelo. We spreken 
met haar over de afgelopen periode en 
de vooruitzichten voor het nieuwe jaar.

 › Hoe kijk je terug op het verkiezingsjaar 
2014? 
‘Afgelopen maart was de SP de grote 
 winnaar van de gemeenteraadsverkiezin
gen. We gingen van 4 naar 7 zetels. Aan 
de ene kant was dat een landelijke trend, 
want de SP heeft het overal goed gedaan. 
 Mensen wilden massaal afrekenen met het 
rechtse regeringsbeleid dat bezuiniging op 
 bezuiniging stapelt. Aan de andere kant was 
onze grote verkiezingswinst ook een echt 
mooie beloning voor de inzet van mijn partij 
in Hengelo.’

 › De SP maakte de afgelopen vier jaar deel 
uit van het college. Dat is dus in Hengelo 
beloond door de kiezers?
‘Jazeker. In deze zware tijd, waarin er door 
het kabinet van VVD en PvdA keihard 
bezuinigd wordt, hebben wij laten zien dat 
we verantwoordelijkheid kunnen nemen 
én toch een sociaal beleid kunnen voeren. 
Daarnaast zijn we ook in de stad actief 
gebleven en dat wordt gewaardeerd. Onze 
strijd voor het behoud van de bibliotheek in 
de Hasseler Es was daar een fraai voorbeeld 
van, maar ook onze strijd tegen de sloop 
van huurwoningen, het opkomen voor de 
 belangen van huurders en het verzet tegen 
het uitkleden van het ziekenhuis in Hen
gelo.’

 › Hoe kwam de vorming van dit college tot 
stand met SP als grootste partij?
‘Al vrij snel na de verkiezingen zijn we erin 
geslaagd om samen met het CDA, D’66 en de 
PvdA een nieuw programma te vormen, dit 
keer met een college van vier in plaats van 
vijf wethouders. Naast Werk en Inkomen en 
Economische Zaken, ben ik nu ook verant
woordelijk voor Financiën en Grondzaken. 
Een zware portefeuille, omdat daar de 
komende jaren weer fors bezuinigd moet 
worden. Opnieuw kunnen we als SP laten 
zien dat we voor een degelijk financieel 
beleid staan, terwijl we onze voorzieningen 

toch sociaal op peil houden. Dat betekent 
dat ons gemeentelijke huishoudboekje op 
orde moet zijn.’

 › Is het niet opmerkelijk dat de wethouder 
van Financiën een deel van haar wethou-
derssalaris afdraagt aan haar partij?
‘Dat kan voor anderen vreemd zijn, maar 
binnen de SP is het een prima regel dat het 
riante salaris van wethouders naar de partij 
gaat. Daarvoor krijg ik overigens een prima 
salaris terug. Let wel, vanuit de SP is de 
stelling dat het met de bestuurderssalaris
sen wel een stuk minder zou kunnen. Daar 
pleiten we op alle niveaus voor en dus wat 
ons betreft geldt: verbeter de wereld en 
begin bij jezelf.’

 › De SP blijft zich sterk verzetten tegen 
bezuinigingen op de zorg. Nu maakt de 
SP in Hengelo deel uit van een college dat 

‘FEL VERZET TEGEN KABINETSBEZUINIGINGEN,  
 DAT BLIJVEN WE AANVOEREN!’ 

deze bezuinigingen moet uitvoeren. Hoe 
ga je daar mee om?
‘Daar kan ik duidelijk over zijn. De 
 doorvoering van de landelijke bezuinig
ingen betekent voor heel veel mensen een 
verslechtering: minder uren huishoudelijke 
hulp of geen toegang meer tot de sociale 
werkvoorziening. Voor de gemeente is het 
echt onmogelijk om de vele miljoenen te 
compenseren die de rijksoverheid bij ons 
bezuinigt.’

 › Maar wat kun je dan doen?
‘We kunnen wel het verschil maken. Door 
een zo sociaal mogelijk beleid te voeren. 
Bijvoorbeeld door tijdelijke contracten in 
de sociale werkvoorziening om te zetten 
in vaste dienstverbanden, door een heel 
ruimhartig minimabeleid te voeren en door 
voorzieningen zo veel mogelijk in stand te 
laten. We investeren liever in mensen dan in 
stenen. Met de SP in het college blijft Hen
gelo sociaal. Dat hebben we onze kiezers 
ook beloofd.’

 › Wat is de komende periode nog meer van 
belang?
‘Het is van groot belang dat we in Twente 
meer banen krijgen. De werkloosheid is 
hoog en dat leidt tot allerlei problemen. 
Vooral voor jongeren op MBOniveau is er te 
weinig werk. Ik ben er heel erg voor dat de 
gemeenten in Twente op economisch gebied 
meer samenwerken om banen te creëren. 
We moeten nieuwe werkgelegenheid naar 
Twente halen en bestaande bedrijven in 
staat stellen te groeien. Daar zet ik me voluit 
voor in.’ •

Mariska ten Heuw.

KOM NAAR ONZE 
NIEUWJAARS BIJEENKOMST 
IN METROPOOL!
MET SPECIALE GAST OUD-TWEEDE KAMERLID  
EN SP-ACTIVIST REMI POPPE
19 JANUARI • METROPOOL (ACHTER HET STATION)  
AANVANG 20.00 UUR  
ZAAL OPEN 19.30 UUR  
TOEGANG IS GRATIS

foto Sander van Oorspronk



NIEUWJAARS BIJEENKOMST IN 
METROPOOL MET REMI POPPE!

Op 19 januari is er weer de jaarlijkse 
nieuwjaarsbijeenkomst van de SP 
Hengelo. Dit keer onder andere met 
Remi Poppe, oud-Kamerlid en SP 
activist van het eerste uur.

REMI ZAL SPREKEN OVER:
• DE HUUREXPLOSIE EN WAT ER AAN TE 

DOEN IS; 
• ACTIES VOOR VOLKSTUINTJES EN 

TEGEN ASBEST; 
• OVER HET VETERANENBELEID; 
• OVER VEILIGHEID LANGS HET SPOOR.
 
De toegang is gratis en iedereen is van harte 
welkom! 

PROTEST TEGEN ‘SCHONE SCHIJN’ VAN RIJN
Dit najaar werd Staatssecretaris van 
Rijn (PvdA) op zijn toer door het land op 
tientallen plaatsen verrast door honder-
den demonstranten die scherpe kritiek 
hebben op het kabinetsbeleid. Zo ook in 
Hengelo. Tal van zorginstellingen, waar-
onder zorgorganisatie MEE Twente, 
staken hun kritiek op het beleid van Van 
Rijn niet onder stoelen of banken.

Vooral op de beleidsterreinen waar 
Van Rijn verantwoordelijk voor is – de 
 lang durige zorg, verzorgingshuizen, maar 
ook de  jeugdzorg en thuiszorg – wordt 
het verzet steeds heftiger vanwege de 
 megabezuinigingen die er doorgevoerd 
 worden. Ook Hengelo wordt door Van Rijn 
miljoenen rijksgeld onthouden, geld dat no
dig is voor fatsoenlijke zorg. Vincent Mulder, 
voorzitter van SP Hengelo,  verwelkomde 
de staatssecretaris buiten het stadhuis, 
waar ongeveer honderd  actie voerders zich 
 hadden opgesteld.  
 
Mulder hield daarbij een korte toespraak: 
‘Beste staatssecretaris, moedig dat u overal 
in het land uw beleid komt promoten. Het 
heeft wel sterk de teneur van schone 
schijn. Hier in Hengelo willen we u graag 
 confronteren met de realiteit.’  Vervolgens 
klampten tientallen zorgwerkers en 
mensen die vrezen minder (jeugd)zorg te 
zullen  ontvangen, de staatssecretaris aan 
met hun verhalen over verdwijnende zorg 
en  geschrapte zorgbanen. Mulder: ‘Niks 
‘nieuwe kansen en mogelijkheden’, maar 
ontslag en minder zorg, dat is de harde 
 werkelijkheid die Van Rijn brengt.’  

 
Een paar weken later kon iedereen getuige 
zijn van die realiteit toen Van Rijn’s eigen 
vader openlijk zijn beklag deed over de 
mensonterende toestanden bij het Haagse 

Er gaat veel veranderen in de zorg, de 
 jeugdzorg, het armoedebeleid en de sociale 
 werkvoorziening. De regering maakt 
de  gemeente verantwoordelijk voor de 
 uitvoering van deze taken, maar draait 
meteen de  geldkraan een stuk dichter. 
Met al deze veranderingen op komst hoort 
de Hengelose SP graag uw  persoonlijke 
 ervaringen met het nieuwe beleid. Dan 
kunnen we samen zorgen dat het in  
Hengelo sociaal blijft. •

 
U kunt uw ervaringen melden via:  
hulpdienst@hengelo.nl

ZIEK VAN DE 
 BEZUINIGINGEN?
MELD ONS UW ERVARINGEN!

Staatssecretaris van Rijn werd in Hengelo verrast door demonstranten.

verzorgingshuis waar zijn vrouw verbleef. 
En toch gaat dit kabinet verder met het 
 verschralen van de zorg voor gewone 
 mensen, met van Rijn voorop… •

 
19 januari • Aanvang: 20.00 uur, zaal open 
19.30 uur. • Metropool, Industrieplein 10 
(achter het station).  
Met muzikaal optreden van de Coffeecats!
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STOP DE HUUREXPLOSIE!

QUOTES

Hugo Koetsveld, het jongste SP 
gemeenteraadslid in Hengelo:
‘Het skatepark gaat door actie van de SP 
 komen op de plek waar we dat van meet 
af aan wilden. Pal achter het station. 
 Fantastisch!’

Sluipenderwijs vindt er een ramp plaats 
voor de huurders in Nederland. Ook 
in Hengelo. In twee jaar zijn de huur-
prijzen namelijk met bijna 10 procent 
gemiddeld gestegen. Dit is het gevolg 
van de verhuurdersheffing van dit 
kabinet en de inkomensafhankelijke 
huurverhoging. Op 1 juli dit jaar zul-
len huurders opnieuw geconfronteerd 
worden met een forse huurverhoging, 
opgelegd door de woning corporaties, en 
mogelijk gemaakt door het kabinet.

Voor veel huurders in Hengelo is de 
maat vol. Tijdens een huurdersoverleg 
  georganiseerd door de SP is besloten dat 
in de komende maanden in verschil
lende  wijken actie gevoerd gaat worden. 
Zo is in Weidedorp een klein actiecomité 
gevormd dat in de komende maanden 
van zich zal  laten horen. Initiatiefnemer 
Martin ter Braak: ‘Voor mij is duidelijk: 
het kan niet langer zo. De inkomensaf
hankelijke huurverhoging is een verkapte 
 belastingverhoging en in mijn ogen pure 
diefstal. De huur stijgt ver boven inflatie. Ik 
ben jaarlijks honderden euro’s meer kwijt 
dan iemand in een vergelijkbaar koophuis. 

Het feit dat  Welbions hierin mee gaat is op 
zijn minst zeer teleurstellend te noemen. 
Het is  namelijk geen verplichting om de 
 huurverhoging in te voeren. Ik weiger dan 
ook om deze extra verhoging te betalen.’  
 
Ook Trudie Scheltema ziet haar lot als huur
der somber in voor de komende jaren: ‘Mijn 
man en ik wonen al jaren met plezier in een 
gehuurde bovenwoning. Maar als wij, gezien 
onze leeftijd, zouden willen  verhuizen naar 
een aangepaste  ouderenwoning, dan leveren 
we jaarlijks duizenden euro’s in. Waar we 
ook naartoe verhuizen, we moeten sowieso 
tweehonderd euro of meer extra huur gaan 
betalen. Dat is toch te gek voor woorden? 
Daarnaast worden wij net als alle huurders 
nu gedwongen  maandelijks tientallen euro’s 
meer te  betalen. Alle huurders lijken nu wel 
vogelvrij om uit te knijpen.’ 
 
SPbestuurslid Rob Kolner, ook bewoner van 
Weidedorp, wil samen met Trudie en Martin 
de komende tijd alle huurders in de wijk 
benaderen met de vraag om ook de huur
verhoging te weigeren. Dergelijke comités 
zullen binnenkort in alle grote huurwijken 
van Hengelo actief worden. •

Andries Bruinsma, opbouwwerker in 
 Enschede, SP-raadslid in Hengelo:
‘Prachtig initiatief van en voor 
 volkstuinders, de Biologische Moestuin, 
naast de Heemtuin, als onderdeel van 
 stadspark Weusthag. Ik werk daar graag  
aan mee.’

Floor van Grouw, fractievoorzitter  
SP Hengelo:  
‘In Hengelo zorgen we dat de Sociale 
Werkvoorziening kan blijven functioneren. 
Sinds 2010 is het aantal arbeidsplaatsen in 
Hengelo gestegen, dit ondanks de crisis. Dit 
wordt mede bereikt door de aandacht die we 
als SP hebben voor de kleinere bedrijven.’

Rob Kolner, Martin ter Braak en Trudie Scheltema.
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jaarkrant Hengelo januari 2015

In deze krant heeft u kunnen lezen wat mijn partijgenoten in Hengelo doen voor een socialere gemeente 
en land. Ik hoop dat u hen dit jaar het vertrouwen geeft om dit goede werk door te zetten. Nog beter is het 
om nu al lid te worden en zelf mee te doen. Maar er zijn nog twee hele goede redenen om nu lid te worden 
van de SP. Nou ja, eigenlijk kan ik er wel honderd bedenken, maar er zijn er twee die ik nu graag onder uw 
aandacht wil brengen.

SOCIAAL DE CRISIS UIT
De regering van VVD en PvdA gaat voort op de weg waar Rutte I gestopt is. Het lijkt erop dat de linkerflank 
van de PvdA campagne heeft gevoerd, maar dat de rechterflank nu regeert. Rutte kan alsnog zijn klus 

 afmaken. De AOWleeftijd gaat nog sneller omhoog, de WW en de ontslagbescherming worden afgebroken en er vallen harde klappen in 
de thuiszorg. Sociaal de crisis uit? Niet met dit kabinet. Een sterke SP is nu harder nodig dan ooit!

VÓÓR DE MENSEN, EN MÉT DE MENSEN
De meeste partijen hebben het liefst dat u eens in de vier jaar stemt en verder uw mond houdt. De SP is anders. De meest actieve partij   
van Nederland werkt dag in dag uit samen met actieve mensen aan een beter Nederland en een betere wereld. In de wijken, op scholen,
in de zorg, op de werkvloer en over de grenzen. Daarom: vóór de mensen, maar vooral ook mét de mensen. Heeft u al langer sympathie 
voor de SP? Dan wil ik u nu vragen om de volgende stap te zetten. Doe mee en help mij om Nederland de komende jaren menselijker en 
socialer te maken!

Ik heb u nu nodig: word nu lid! 

Emile Roemer, fractievoorzitter SP in de Tweede Kamer

DOET U MEE?


